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Geacht College,

Namens de Statenfractie van de VVD breng ik het volgende onder uw aandacht.

Met verbazing volgt onze fractie het dossier bestuurlijke organisatie en meer specifiek
de communicatie hieromtrent. De gang van zaken rond het WGR+-dossier ligt onze
fractie nog vers in het geheugen. Zonder de mening van Provinciale Staten te
onderzoeken c.q. te vragen heeft uw College een standpunt ingenomen binnen het Inter
Provinciaal Overleg IPO. Toen dit dossier op een later tijdstip in de Staten aan de orde
kwam, bleek dat de leden van Provinciale Staten uw eerder ingenomen standpunt niet
deelden. Zonder verder op de details in te gaan, moet geconstateerd worden dat wat ons
betreft uit deze gang van zaken de conclusie getrokken zou moeten worden dat het zeer
aanbevelenswaardig is om respect te tonen voor Provinciale Staten door hen, als
kaderstellend en besluitvormend orgaan in dezen, vooraf te consulteren over haar
opvattingen omtrent het onderwerp bestuurlijke organisatie.

Met de nodige scepsis nam onze fractie in de Voorjaarsnota 2005 dan ook kennis van uw
standpunt over het rapport Geelhoed. Nog afgezien van het gebrek aan enig overleg met
de Staten hieromtrent, was de timing van uw standpunt naar onze mening ontijdig en
onverstandig.

De laatste maanden wordt onze fractie bij voortduring geconfronteerd met meningen
van Uw College, danwel meningen van individuele Collegeleden en ambtenaren over dit
onderwerp (toespraken, interviews, artikelen in de Staatscourant). Wij doelen hier met
name op publicaties en uitspraken inzake de bestuurlijke schaal van provincies en de al
dan niet in de nabije toekomst gewenste schaal van gemeenten binnen onze provincie.
Zulks leidt naar onze mening tot bestuurlijke onrust en onduidelijkheid over de
uiteindelijke koers van onze provincie, ook voor wat betreft onze positionering in onze
externe omgeving zoals BRU, IPO, Randstad en BZK. Immers, uiteindelijk bepalen de
Staten de koers in dezen en niet het College van GS.

Teneinde een zo efficiënt en doelmatig mogelijk beleid op het gebied van bestuurlijke
organisatie te kunnen voeren, is het wat de VVD-fractie betreft noodzakelijk dat er eerst
met Provinciale Staten een koers wordt uitgezet alvorens naar derden standpunten



worden vertolkt. Dit steekt des temeer omdat uiteindelijk helderheid vooraf de beste
garanties geeft voor een optimaal resultaat.

Reden om de volgende vragen aan u te stellen:

1. Bent u met de VVD van mening dat aan de kaderstellende besluitvormende rol
van Provinciale Staten aangaande dit onderwerp geen recht wordt gedaan als
zonder consultatie vooraf van dezelfde Staten standpunten naar buiten
worden geformuleerd?

2. Bent u met de VVD van mening dat het verstandig is, en voorts recht doet aan de
positie van Provinciale Staten, dat door GS (en haar ambtenaren) grote
terughoudendheid in acht wordt genomen met betrekking tot uitspraken en
publicaties hieromtrent zonder eerst de mening van de Staten te kennen?

3. Is uw College bereid om tot het moment van een richtinggevend besluit van de
Staten inzake de door haar gewenste bestuurlijke organisatie en de aanpak
daarvan met de uiterste terughoudendheid in de openbare communicatie te
opereren?

Namens de VVD-Statenfractie,

Sj. D. Swane


